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32 My Favorite Season
32 我最爱的季节
My favorite season is spring.

我最爱的季节是春天。

After a long and cold winter, spring comes to us like a breath of fresh air.

经过漫长寒冷的冬天后，春天就像一股清新气流来到人间。

Besides, everything seems to come to life in spring.

而且在春天万物似乎都恢复了生气。

For example, birds begin to sing again and flowers bloom and sweeten the air.

举例来说，鸟儿再度歌唱，百花也盛开着，使空气充满着芳香。

Moreover, the warm glow of the sun makes me feel cozy and comfortable.

此外，暖暖的阳光使我觉得温暖舒适。

And last but definitely not least, spring means we get a break from school for the spring vacation.

最后但却很重要的一点就是，春天意味着学校会放我们春假。

Every student welcomes holidays and I am no exception.

每个学生都欢迎假日，我也不例外。

Like most students, I will make the best use of the vacation to refresh myself.

跟大部分学生一样，我会充分利用春假来给自己充电一番。

And there's no better season to refresh oneself than in spring, when it's usually cool and bright.

而凉爽明媚的春天是最能使人精神振作的季节了。

短语解析:
1. come to life 恢复生气或活力
例:The lazy worker seems to come to life as soon as he leaves the office.

那个懒散的员工似乎一下班就生龙活虎了起来。

2. Moreover, S+V 此外/再者，……
例:I'm too tired to clean my room，Mother. Moreover, I have to study for my test tomorrow.

老妈，我累得没办法打扫我的房间了。此外，我还得准备明天的考试。

3.last but not least 最后但却很重要的一点就是
例:Last but not least, the circus clowns came on stage again.

最后但却很重要的一点就是，马戏团的小丑又上台了。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 6 -

